
Z Á P I S 
 

z 6. zasedání Zastupitelstva MČ Praha – Kunratice 

 
Datum konání:    4.9.2023 

Řízení:      Ing. Lenka Alinčová  

Přítomni:     11 členů Zastupitelstva MČ 

      dle prezenční listiny               

                                                                                                             

Omluveni:     0 

        

Neomluveni:     0 

 

Ověřovatelé zápisu vč. usnesení              Petra Hilmarová 

z minulého zasedání zastupitelstva:   Milan Matoušek  

ověřili zápis vč. usnesení bez připomínek  

 

Ověřovatelé zápisu z dnešního  Petra Hilmarová  

zasedání zastupitelstva:   Milan Matoušek 

 

Návrhový výbor    Ing. Ondřej Nováček 

 Ing. Karel Klíma 

 Mgr. Kateřina Linková 

 

Zapisovatelka: Dagmar Andrlová 

 

Zasedání zastupitelstva zahájila starostka MČ Praha-Kunratice Ing. Alinčová v 18.00 hod (dále 

jen „předsedající“). Po přivítání přítomných členů zastupitelstva konstatovala, že Zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (počet přítomných členů Zastupitelstva  11)  a dále konstatovala, že Zápis včetně 

usnesení z 5. zasedání zastupitelstva ze dne 26.6.2023 byl ověřovateli Petrou Hilmarovou a 

Milanem Matouškem ověřen. 

 

Poté předsedající předložila návrh na složení návrhového výboru následovně:  

 Ing. Ondřej Nováček 

 Ing. Karel Klíma 

 Mgr. Kateřina Linková 

Předsedající se přítomných zastupitelů dotázala, zda nemají jiný návrh. Nikdo nepodal žádný 

jiný návrh. O  návrhu dala hlasovat. 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

 

Dále předložila návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání následovně: 

 Petra Hilmarová 

 Milan Matoušek 

 

Předsedající se přítomných zastupitelů dotázala, zda nemají jiný návrh. Nikdo nepodal žádný 

jiný návrh. O  návrhu dala hlasovat. 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

 

Návrh byl přijat. 



Zápis z 6. zasedání Zastupitelstva MČ Praha – Kunratice ze 4. 9. 2023 

 

 

Strana 2 (celkem 5) 

 

Zapisovatelkou předsedající jmenovala paní Dagmaru Andrlovou. 

 

Předsedající se přítomných zastupitelů dotázala, zda nemají nějaký návrh na doplnění programu 

jednání. Vzhledem k tomu, že nikdo nepodal žádný pozměňující či doplňující návrh programu 

předsedající předložila návrh programu, který obdrželi všichni zastupitelé podle jednacího řádu 7 

dní před jednáním zastupitelstva, a dala o návrhu programu hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Program byl schválen. 

 

Program: 

 

1. Změny a úpravy rozpočtu roku 2023 

2. Smlouva o spolupráci s majitelem pozemku parc. č. 1888/1 

3. Smlouva o spolupráci se spol. Group a. s. a JTH Vision s. r. o.-zasíťování 

4. Změna ÚP na pozemcích parc. č. 2354/4, 2354/5, 2354/8, 2354/10, 2354/29 a 

2354/30 v k. ú. Kunratice zkráceným postupem včetně Smlouvy o spolupráci 

5. Pracovněprávní vztah s členem ZMČ 

6.  Dotazy, připomínky, podněty 

 
Ing. Alinčová předala vedení jednání p. Hýžovi, dále jen Předsedající. 

 

 
K bodu 1 

Změny a úpravy rozpočtu roku 2023 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Ing. Jaroslav Kokeš 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

  

K bodu 2 
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Smlouva o spolupráci s majitelem pozemku parc. č. 1888/1 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi. 

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

  

K bodu 3 

Smlouva o spolupráci se spol. Group a. s. a JTH Vision s. r. o.-zasíťování 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ    

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi. 

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
K bodu 4 

Změna ÚP na pozemcích parc. č. 2354/4, 2354/5, 2354/8, 2354/10, 2354/29 a 2354/30 v k. ú. 

Kunratice zkráceným postupem včetně Smlouvy o spolupráci 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ    

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  Zároveň navrhla doplnit v 6.4/2 se změnou kódu míry využití pozemků parc. č. 

2354/4, 2354/5, 2354/8, 2354/10, 2354/29 a 2354/30 v k. ú. Kunratice zkráceným postupem, a to 
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z OB-A na OB-C o „ale bez využití KPPp – nejvyššího podmíněně přípustného koeficientu 

podlažních ploch“ 

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo mimo v úvodu bodu 

navrženém doplnění Ing. Alinčovou nepodal žádný pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový 

výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 5 

Pracovněprávní vztah s členem ZMČ 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

Mgr. Šašková zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 1(Milan Matoušek) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 6 

Dotazy, připomínky, podněty 

 

Ing. Klíma poděkoval za péči o zeleň v městské části a upozornil na mezeru v chodníku na hrázi 

Verneráku. Ing. Alinčová vysvětlila, že se čeká na stanovisko odborníků na mosty, zda je možné 

otvor uzavřít, či zda bude nutná větší oprava. Mgr. Linková se zeptala na aktuální informace o 

převzetí Kunratického zámku do správy MČ. Ing. Alinčová přečetla návrh, který poslala MHMP 

o možném využití zámku za podmínek bezúplatného svěření na veřejně prospěšné činnosti a 

možnostech financování oprav. Dle sdělení MHMP v případě bezúplatného převodu, bude nutné 

využívat 80% plochy zámku na veřejně prospěšné činnosti a pouze 20% komerčně. Financování 

oprav by mělo být kombinované a to z vlastních úspor, prodeje několika stavebních pozemků, 

veřejné sbírky a grantů na památky. Dále Mgr. Linková otevřela téma projektu „Školní ulice“ a 

proběhla diskuze z níž vzešlo jednoznačné doporučení toto téma nejprve projednat na spojené 

komisi dopravy a komisi pro školství. 
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Protože již nikdo neměl žádné dotazy, připomínky ani podněty, Předsedající ukončil jednání 

Zastupitelstva MČ Praha-Kunratice v 19,00 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé:  Petra Hilmarová. ................................................. 

 

 

   Milan Matoušek ...................................................... 

 
 

 
 

Ing. Lenka Alinčová 

starostka MČ Praha-Kunratice 

 

zápis vyhotoven dne:  6.9.2023  


